



kamcoinvest.com

Date: 2024/03/07 التاريخ:  
Reference: 2024/199 المرجع:

M/s Bursa Kuwait  
State of Kuwait

السادة/ بورصة الكويت  
دولة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

**Disclosure of Material Information:**

الإفصاح عن المعلومات الجوهرية:

**Results of Board of Directors Meeting held on 7  
March 2024**

**نتائج اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 7 مارس 2024**

Reference to the above and to the requirements of Clause (27) of Article 4-1-1 specified in Module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and their amendments, please find attached the disclosure form pertaining to material information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات البند (27) من المادة 4-1-1 من الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير ،،،

DocuSigned by:  
  
D7FFF2AFA5F442D...

Farouq T. Al Oumi  
Executive Director of Human Resources &  
Board Secretary

فاروق طه العومي  
رئيس تنفيذي لإدارة الموارد البشرية  
وأمين سر مجلس الإدارة

DS  
K



DS  
K

Kamco Investment Company K.S.C. (Public)  
Regulated by Kuwait's Capital Markets Authority & Central Bank of Kuwait  
C R No 74545, Est. 1998, authorized, issued & paid-up capital KWD 34,233,263 300  
Al-Shaheed Tower, Khaled Bin Al-Waleed Street, Sharq, Kuwait P.O.Box 28873  
Safat, 13149 Kuwait - Tel (965) 2233 6600, Fax (965) 2244 5918

شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك. (عامة)  
مركزية من قبل هيئة أسواق المال الكويتية وبنك الكويت المركزي  
سجل تجاري 74545. تاريخ التأسيس 1998. رأس المال المصرح به والمصدر والمدفوع  
34,233,263 300 د ك برج الشهيد، شارع خالد بن الوليد، شرق، الكويت ص.ب 28873  
البيانات: 13149 الكويت تلفون: 2233 6600 (965)، فاكس 2244 5918 (965)

## نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

7 March 2024	7 مارس 2024	التاريخ Date
Kamco Investment Company K.S.C (Public)	شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك (عامّة)	اسم الشركة المدرجة Name of Listed Company
<p>We inform you that the Board of Directors of Kamco Investment Company K.S.C (Public) ("Kamco Invest") held its meeting on Thursday, 7 March 2024 at 1:00 pm, where the following items were approved:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>› Audited annual Financial Statements for the year ending on December 31, 2023.</li> <li>› Recommending the distribution of cash dividends at 5% of the nominal value of the share (5 fils per share) to the Ordinary General Assembly of the Company.</li> <li>› Recommending the appointment of Mr. Bader Adel Al Abdaljader as the company's external auditor for the fiscal year ending on December 31, 2024, to the Ordinary General Assembly of the Company.</li> <li>› Other items on the agenda.</li> </ul>	<p>نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك.ع ("كامكو إنفست") قد عقد اجتماعه يوم الخميس الموافق 7 مارس 2024 عند الساعة 01:00 ظهراً، حيث تم اعتماد والموافقة على البنود التالية:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>› البيانات المالية السنوية المجمعة المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023.</li> <li>› التوصية للجمعية العامة العادية بتوزيع أرباح نقدية بنسبة 5% من القيمة الإسمية للسهم بواقع 5 فلس عن كل سهم.</li> <li>› التوصية للجمعية العامة العادية بتعيين السيد/ بدر عادل العبد الجادر كمراقب الحسابات الخارجي للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024.</li> <li>› باقي البنود المدرجة على جدول الأعمال.</li> </ul>	المعلومة الجوهرية Material Information
Not Applicable	لا يوجد	اثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Effect of Material Information on the Company's Financial Position